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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2017/18:675 Tillgången till distriktsveterinärer

Svensk djurhållning håller hög kvalitet, och svenska djur har ett bra skydd i 
lagstiftningen. Detta är bra och viktigt. Det är dock problematiskt att det krävs 
tillgång till distriktsveterinärer där djurbesättningar finns för att kunna 
upprätthålla djurskyddet.

Här har det brustit i vissa delar av landet i och med att det inte alltid har funnits 
distriktsveterinärer att tillgå då sådana har behövts. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht 
följande:

 

Vad avser statsrådet att göra för att säkra tillgången till distriktsveterinärer i 
hela landet?

………………………………………

Lotta Olsson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2018-01-29
Besvaras senast
2018-02-07 kl. 12.00


